



**Anonyma Alkoholister  
Förtroenderådet för AA Sverige**

**Protokoll**

till möte med Förtroenderådet för AA Sverige 2017(06)

Tidpunkt: 17-10-14 kl. 13:00 - 17.00  
17-10-15 kl. 10:00-15:00

Plats: Servicekontoret

**Närvarande:**

<b>Förtroenderådet</b>	<b>Reprenter</b>	<b>Ansvarsområde</b>
Ingela L.	Övre norra regionen	FRSoIK
Josef E.	Nedre norra regionen	FR Styrelsen
Jörgen M.	Södra regionen	FRPK, ordförande
Olov Å.	Vän till AA	FRSoIK
Jan J.	Internationell delegat,	ND
Thomas Å.	Mellersta regionen	FRIT, sekreterare

**Inbjudna**

**Lämnat återbud**

Christer M. och Ewa B.	är på ESM i York, England	WSD
Bitte B.	Östra regionen	FRNK
Per W.	Västra regionen	FRLK

**1 Mötet öppnas, Ingressen, AA:s Tolv Traditioner och Dagliga Reflektioner läses .**

**2 Presentation av närvarande.**

**3 Gruppsamvetet kommer till tals.**

**4 Protokolljusterare för mötet utses.**

Josef E. valdes att jämte ordförande och sekreterare justera protokollet.

**5 a) Godkännande av dagordning.**

Dagordningen godkändes med en liten korrigering.

**b) Budget 2018 / Prognos 2017.**

En gemensam genomgång gjordes.

**c) Övriga frågor.**

Inga övriga frågor anmäldes.

**6 Föregående protokoll, godkännande.**

Protokollet godkändes med denna ändring:

Punkt 10: FRIT får förtroendet att använda budgeterade medel till förändringar på startsidan och möteslistan.

**7 Genomgång av inkommen post.** Jörgen M.

Inkommen post gicks igenom.

## **8 Rapporter**

### **a) Regionerna**

**Övre norra Regionen** Ingela L.  
Inget att rapportera.

**Nedre norra Regionen** Josef E.  
Inget att rapportera.

**Mellersta Regionen** Thomas Å.

Inspirationsdagen 17-09-23 i Borlängegruppens lokaler. Hasse F. och Anita A. höll en Inspirationsdag, där information till allmänheten och VGV presenterades, därefter följd grupparbeten med redovisning av frågor kopplade till dessa två områden. En bra dag, ca 15st. engagerade och nyfikna deltagare. Ny grupp i Karlstad: Karlstad SwEnglish, ett möte i veckan, första mötet 10 icke svensktalande, från hela länet.

**Östra Regionen** Bitte B.

Rapport Östra Regionen till FR-möte 17-10-14

Regionmöte hölls vid Stora-Bokengruppens lokal i Södertälje 17-09-24.7 av Regionens 8 kretsar var representerade, Regionens Servicedelegater, Nordisk delegat, YPAA deltog också vid mötet. Tillkommer Ordförande + vice, kassör + vice samt sekreterare, sammanlagt 33 deltagare.

Samarbete och Information, Stor Stockholm blev inbjudna till AbbVie Sjuksköterskeutbildning på Scandic Continental Vasagatan 22 Stockholm. Torsdagen den 12 oktober.

Kort notis om kontakten innan. När kontaktpersonen på AbbVie ville skriva kontrakt om den ekonomiska ersättningen för föredraget, förstod hon ingenting när vi förklarade att AA tar ingen ersättning för detta. Efter en kort förklaring varför, sa hon att hon inte varit med om något liknande. När vår dragning var klar förstod hon varför.

Per inledde lite kort om sig själv. Ronald presenterade vårt bildspel. Marie berättade sin Life story. Vi sparade ca 20 minuter till frågor. Per, Marie, Ronald och Peter (YPAA) hjälps åt att svara. Vår uppfattning var att det blev bra. Det var en hel del som kom fram efteråt och ville tacka och hade fler frågor.

Samarbete och Information, Stor Stockholm ska ha sitt första möte i Bromma Gruppens lokaler lördagen den 21 oktober. Därefter 18/11 och 16/12 är bokade.

**Krets 1** rapporterade att deras ordförande avgått av privata skäl och att han är den enda tjänaren som är kvar i kretsen efter det. Frågan är om de ska lägga ner kretsen eller våga hoppas på att det kommer namnförslag på nya tjänare. Mötet tyckte de skulle avvakta lite och föreslog att han kunde representera kretsen i regionen tills vidare. Kretsen har dessutom servicedelegat och suppleant.

**Fungerar ÖRIK? Vill regionen ha kvar kommittén?** Invalda tjänare var inbjudna till detta möte, eftersom vi undrar varför de inte varit närvarande på regionmötena eller rapporterat till regionen på lång tid. Tyvärr kunde de inte komma. Mötet var övertygade om att problemen börjat för länge sen, att

ÖRIK mer varit att betrakta som en lokal kommitté för Stockholm. Det finns ett antal lokala kommittéer runt om i regionen och förhoppningsvis blir det med tiden fler. Beslut: regionen upplöser ÖRIK utifrån 9:e traditionen.

#### **Förtroenderådets olika tjänaruppdrag:**

Krets 5 nominerar Ulf B, Inre upplevelsegruppen, Nacka, till FRIK, inval 180701. Ulf presenterade sig, godkändes av regionen och lämnas över till FRNK.

Krets 6 nominerar Jan J, Auroragruppen, Finspång, till WSD, inval 190101. Jan presenterade sig, godkändes av regionen och lämnas över till FRNK.

#### **Västra Regionen**

Per W.

Rapport från Västra regionen 27-10-13

- 1.) Inget regionmöte har hållits sedan sista FR-mötet.
- 2) Regionen arbetar vidare med bildande av Hallands krets, en arbetsgrupp är tillsatt.

Följande frågor arbetas det med inför bildandet av krets och det kommer att ha vara ett arbetsmöte efter nästa regionmöte den 2/12. FÖR INTRESSE LÄGGER JAG HELA KALLELSEN SOM BILAGA. Innehållet på arbetsmötet är följande punkter:

Frågor att fundera över:

- Vilka hinder finns för att kunna finna samverkan mellan Hallandsgrupperna och Västra Regionen?
- Hur kan vi i våra olika tjänarroller stötta att en ev. krets i Halland bildas, som känner sig inspirerad och välvillig att delta i Västra Regionen?
- Vad gör vi efter detta arbetsmöte? Vad kan nästa steg vara?
- Kan "Tredje Benet" kanske redan under 2018 vara ett gemensamt serviceuppdrag och event? Skulle det kunna vara en bra väg?

ATT FÖRBEREDA INNAN:

Gemensamt för alla är att fundera över evenemang som vi kan besluta vi vill bjuda in till under våren/arrangera i Hallandsregionen. Ha med dig något eller några konkreta förslag och syfte.

- Vad kan Servicedelegaterna i respektive region hjälpa till med? VI som är Servicedelegater - vi får fundera över om vi separat kan göra något.
- Vill vi ta fram något material (ex brev, flyer, presentation) som förtydligar? Vad finns som vi kan använda oss av?
- För Sven-Göran, Peter och övriga som tillhör någon Hallandsgrupp: Vad säger grupperna själva i Halland? Feedback? Personer som är positiva?
- Vad kan respektive Regionkommitté (Inga-Britt och Johan) göra för att bidra?
- Vad kan FR (Per och Ewa) göra för att bidra?
- Kan VRKSI tillsammans med lokala kommittéer i Södra Regionen finna sätt som bidrar? (Hanna och Inga-Britt)

3) Många tomma stolar på regionnivå. Västra regionen kommer vid mötet 2 december ha följande poster vakanta om inget händer fram till dess:

Ordförande  
Vice ordförande  
Kassör  
Vice kassör  
Vice sekreterare  
Vice förtroenderåds tjänare

4) Bokmässan samt utvärdering därefter genomfördes. Utvärderingsresultat samt genomförandet kommer ske genom FRIK så som jag förstår det. Fungerade bra som jag förstod det var där och besökte men deltog som föreläsare i olika arrangemang på mässan vilket gjorde att jag är mån om min anonymitet i det att jag själv berätta om jag vill berätta om mig själv.

5. Kretsarna tillsammans med Servicedelegaterna ordnar seminarier om "Vår gemensamma välfärd" och till helgen den 14/10 är det A-kretsen därefter har alla kretsar och delar av regionen fått tagit del av VGV.

6) Det arbetas vidare på ett konkret förslag till landsmöte.

7) Kommittén för samarbete och information har fortsatt möten en gång i månaden och knyter stadigt nya kontakter samt bibehåller många gamla. Det finns en stadig ström av intresserade som vill tjäna i Kommittén.

8) Regionens näst äldsta grupp- Brastadgruppen firade 40-års jubileum och bjöd på tårta. Äldsta gruppen är Centrumgruppen i Göteborg.

Per Wandel Västra regionen

### **Södra Regionen**

Jörgen M.

Rapport Södra Regionen

Södra Regionen hade möte i Lund 17-08-26. Vård Lundagruppen. Mötet var välbesökt, många observatörer 3 kretsar närvarande. Tyvärr valde en SD att lämna sitt uppdrag av hälsoskäl, Roland L. En ny SD Eva S valdes. Landsmötet i Hässleholm blev mycket uppskattat, inte minst för att nya utgåvan av Stora Boken som blev en försäljningssuccé, drygt 500 ex gick åt.

### **b) Rapporter kommittéerna**

#### **Arkivkommittén**

Inget att rapportera.

#### **Ekonomikommittén**

Rapport har lämnats och godkänts.

Josef E.

#### **IT- kommittén**

Inget att rapportera.

Thomas Å.

#### **Litteraturkommittén**

Rapport har lämnats och godkänts.

Per W.

#### **Nomineringskommittén**

Inbokade intervjuer december 2017 och januari 2018.

Bitte B.

#### **Policykommittén**

Planerat möte 17-11-18

Jörgen M.

## **Samarbete och Informationskommittén**

Ingela L.

Deltagandet på Bokmässan planerades tillsammans med den centrala informationskommittén och Västra regionens samarbete och informationskommitté i Göteborg. Efter utvärdering framkom att det var ett lyckat sätt att synliggöra AA-gemenskapen, se även artikel i Bulletinen. Nya kontakter togs med fackliga förbund. Förhoppningsvis kommer AA information med vårt bildspel att erbjudas skyddsombud m.fl. FR tackar kommittén för väl genomfört arbete.

### **Telejourkommittén**

Inget att rapportera.

### **c) Övriga rapporter**

#### **Föreningen AA i Sverige**

Josef E.

Rapport har lämnats och godkänts.

#### **Servicekontoret**

Josef E.

Rapport har lämnats och godkänts.

#### **Internationella delegater**

Jan J. / Christer M.

Rapport Internationella Delegater

FR 14-15/10 2017

WSD Christer M och Ewa B deltar i skrivande stund vid ESM (Europa Service Mötet) York, England.

ND Ronald F och Jan J kommer att delta vid Nordiskt Temamöte i Ribe, Danmark 3-5 november.

Tema: ``Princip före Person``

Ewa B. kommer från 18-01-01 att bli sammankallande i FREK.

Ronald F. kommer från 18-01-01 att bli sammankallande i Telejournskommittén

Regionmöte enligt fördelning:

Övre/Nedre Norra: Christer M., ÖN, Jan J. NN

Mellersta / Östra: Ronald F. Jan J.

Södra/Västra: Ewa B.

Internationella Delegater

#### **Bulletinen**

Josef E.

Rapport har lämnats och godkänts. En glädjande ökning av prenumerationerna, FR uppskattar den goda kvalitén på Bulletinen.

#### **Hemsidan**

Jörgen M.

Rapport har lämnats och godkänts.

#### **LM 2018**

Thomas Å.

Planerings möte inför Landsmötet 2018 hölls i Karlstad, Drottning Kristinas Väg 17-10-07, 20 - 25 deltagare. Vid mötet utsågs ansvariga / sammankallande för varje enskild kommitté.

Det är nu dags att ta itu med de praktiska sakerna, göra i ordning en broschyr och bestämma programmet för de tre dagarna. Hotell, skola (landsmöteslokaler) är inbokade och klara, caféversamheten föreslås att som vid 2006 års LM i Karlstad, skötas av den ordinarie entreprenören. Nästa möte, arbetsmöte för Landsmöteskommittén 17-10-28.

## 9 Planering

a) Servicebladet Jörgen M. / Ingela L.  
Enklare ekonomisk rapport läggs in i Servicebladet nr: 4

b) ag / SER Ingela L.  
Inget att rapportera.

c) Budget Jörgen M.  
Förbrukade medel ligger under budget.

d) Presidiet Janne J.  
Offert Park Inn i Solna, är klar och påskriven av Styrelsen för AA i Sverige.

## 10 Beslut, åtgärdslista Jörgen M.

- Beslut togs vid budget/prognosgenomgången att: ge Servicekontoret i uppdrag att skicka ytterligare 36 000 kr till Internationella Litteraturfonden.
- Beslut togs att: delta i Bokmässan 2018, så även vid Socialchefsdagarna i Jönköping.
- Ekonomisk rapport lämnas i Serviceblad och Bulletinen.
- Förtroenderådet har skickat fyra stycken Stora Boken till GSO som arkivexemplar.
- Förtroenderådet har tagit del av anbudsförfarandet för "outsourcing" och blivit informerade om styrelsens val av det företag som ska handha distribueringen av vår litteratur. Förtroenderådet beslutar godkänna val och rapport.
- FR beslutar godkänna inkomna rapporter.

## 11 Val

Inga förslag från FRNK.

## 12 Övriga frågor och ärenden

Inga frågor.

**13 Nästkommande möten:** Budgetstämma 17-12-09 kl: 13.00 - 14.00

FR möte 17-12-09 kl: 15.00 - 17.00, 17-12-10 kl: 10.00 - 15.00

## 14 Mötet avslutas med Hatten och Sinnesrobönen



Ordförande



Sekreterare



Justeras

